
,Staro,sta obce B d n ov
iislo: VII/ 2Ol9 B6nov 11.7.2019

ZAPISNICA
zo zasadr:^utia Obecneho zastupitelstva, ktore sa uskutodnilo 11. jnh 2OLg t. j. vo Stwtok

o 16 : 30 hod. v kuchyni ZS s MS Banov, s nasledorrnym programom:

1. Otvorenie zasadnutia- PhDr. Milo1 Rybdr, starosta obce

2. Schv6lenie nawhnuteho programu zasadnutia OZ - PhDr. Miloi Rgbdr, starosta obce

3. Uvolnenie finandnych prostriedkov z rezervrLeho fondu na rekonStrukciu

Skolskej kuchyne

4. Ziwer

lvS{or. Milos Rybar
Xtarosta obce Banov



P rit o mni

su vlastnorudne podpisani na prezendnej listine, ktor5. je sudastou zS.pisnice. Zasadnutia
obecneho zastupitelstva sa zfdastnilo 8 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnili
poslanci p. Michal R5.cek, Ing. Mari6n Krajdir, Mgr. Miroslava PetrASov5..

1. Otvorenie

Starosta obce PhDr. Milo5 Rybar otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktore bolo zvolane podla
odseku 1, S 12, z6kona a. 36911990 Zbierky o obecnom zriadenil Za zapisovatelku urdil
p6n starosta p. Ivanu Kr56kovu. Overovatelmi zS.pisnice z predch6.dzajuceho zasadnutia
boli Mgr. Petronela MazOchov5" a Mgr. Soia Kleinova.
K predch5.dzajicej z6pisnici neboli Ziadne pripomienky. Za overovatefov spr6.rrnosti VII.
zasadnutia Obecneho zastupitelstva urdil pdn starosta poslancov PhDr. Helenu Jurikorrfr
a Mgr. Martina Dananaia.
Za elenov nivrhovej komisie urdil p. starosta poslancov Ing. Mareka Simuneka,
Mgr. Sofiu Kleinorni, Mgr. Petronelu Mazrichorrfr.

Hlasoyanie: za:7 Mgr. Martina Kov6.dov5., PhDr. Helena JurikovS., Mgr. Soia Kleinov6",

Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovid, Branislav Oremus,
Mgr. Petronela Mazuchov6.

proti: O

zdrZal sa:1 Ing. Marek Simunek
2. Schvilenie navrhnut6ho programu zasadnutia OZ

Starosta obce PhDr. MiloS RybdLr da1 hlasovat zanavrhnuty program rokovania.
OZ v Bdnove schva-Iuje nawhnuty program rokovania.

Hlasonanie: za; lng. Marek Simunek, Mgr. Martina Kov5.dova,

PhDr. Helena Jurikovd, Mgr. Soia Kleinov6., Mgr. Martin Dananai,
Ing. Ivan Valachovid, Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazuchovd

proti: 0
zdrZal sa: O

3. Uvofnenie finaninfch prostriedkov z tezer lneho fondu na rekon5trukciu
Skolskej kuchyne

Starosta obce PhDr. MiloS Rybrir vysvetlil k tomuto bodu rokovania pritomnym poslancom

d6vody pre uvolnenie financnych prostriedkov z rezervn€ho fondu na rekonStrukciu
Skolskej kuchyne. Predstavil pritomnych hosti zo stavebneho odvetvia, projektanta,
veducu SJ, riaditefku ZS s MS BAnov a u6tovnidku OcU BAnov. Spomenul, Ze bolo
schv5"lenych 40 000 eur z rozpoetu obce, avSak rozpoaet vypracovany projektantom
Ing. Ivanom Thomkom bol vycisleny na necelych 86 OOO eur. Druhu dast ndkladov
spojenych s rekonStrukciou tvoria n6.klady na spotrebide v predpokladanej sume
necelych 16 000 eur. PhDr. Helena Jurikov5, vysvetlila pritomnym, Ze zl:,ornej
dasti budovy Skotky zatekala voda aZ do kuchyne Skolskej jedAlne, a preto bola
potrebna nevyhnutnd aj rekonStrukcia sociAlnych zariadeni v hornej dasti budovy
minuly rok. V kuchyni sa spravilo nevyhnutne. V tom dase sa dohodli, Ze

rekonStrukcia kuchyne sa bude robit nesk6r. PhDr. MiloS RybAr dal slovo



pritomnej veducej Skolskej kuchyne p. SlAvke Rosivalovej, aby sa vyjadrila
k funk6nosti zariadeni, ktorymi Skolskd kuchyia disponuje. Pani Rosivalova
vravela o tom, 2e zariadenie kuchyne je uZ nepostadujuce a je tieZ nevyhnutnA
rekonStrukcia elektroinStaldcie, zaobstaranie konvektomatu, a odpady nespliaju
svoju funkciu. Spomenula, Ze nahlasenych je o 12O deti viac na stravovanie
v Skolskej jeddlni na najbliZSi Skolslry rok. Y pripade, Ze by sa rekonStrukcia
nestihla zrealizovat do zadiatku Skolskeho roka, rieSilo by sa stravovanie MS
v kuchyni MS na ul. Jozefa Hralu a stravovanie 1iakov ZS formou potravino\rych
balidkov. P. Branislav Oremus sa zapojil do diskusie. Nespochybnil potrebnu
rekonStrukciu kuchyne, avSak sa mu nepozdAvalo vydislenie predpokladanych
nakladov za stavebne pr5.ce. Mal za to, Ze je nere5,.lne stihnut ukondenie
rekonStrukcie kuchyne do zadiatku Skolskeho roka 201912020. Ing. Ivan Valachovid
spomenul, Ze ked sa v roku 2Ol8 rieSila mySlienka predmetnej rekonStrukcie, poslanci sa
nemali od doho odrazit ra tak realne vycislit presnu vySku Iinancii na celu rekonStrukciu.
PhDr. Helena Jurikov1 wavela, Ze zo strany 5t5.tu by mala byt moZnd refunddcia dasti
n6kladov na tento druh rekonStrukcie. Pritomny projektant p. Thomka spomertul, Ze
kanaiizdcia, elektroinStalAcia a digestor su vo velmi zlom stave a z polnladu hygieny sO
taketo priestory pre Skolskr1 kuchynu nepripustne. P. Branislav Oremus sa zaujimal
o podrobny rozpis sumy 47 OOO elrr z poloZkoveho rozpodtu. Ing. Marek Simunek sa
zapojll do diskusie. Tak isto nespochybnil sumu za predmetnu rekon5trukciu, no vravel,
2e treba si prehodnotit tieZ vSetky doLeZit€ investidne akcie, ktore mA obec napldnovane
v tomto roku. Mgr. Martin Dananai wavel, Ze potrebuje vidiet celkovy poloZkovy rozpodet
za rekon5trukciu. nftal sa projektalta Ing. Thomku, di sa ned6. skresat suma rlapr. za
novu podlahu a znTZenim stropov a WSky obkladov.
Starosta obce PhDr. Milo5 Ryb6Lr sa podakoval pritomnym hostom za udast a poslanci
pokradovali v rokovani. PhDr. MiloS Rybar ukondil diskusiu.
Starosta obce PhDr. MiloS Rybar poprosil predsedu nawhovej komisie, aby predniesol
ndwh na uznesenie.

OZ v Blnove schvaluje uvofnenie finandnych prostriedkov z rezervrLeho fondu na
rekonStrukciu Skolskej kuchyne do W51!y 102 000 eur.

Hlasonanie: za: Ing. Marek Simunek, Mgr. Martina Kov6dova,
PhDr. Helena JurikovS., Mgr. Soia Kleinova, Mgr. Martin Dananai,
Ing. Ivan Valachovid, Branislav Oremus, Mgr. Petronela MazrichovA

proti: O

zdrZal sa: O

4. Zdver

Starosta obce B6nov PhDr. Milo5 Rybar podakoval pritomnym poslancom a hostom za
udast a ukondil VII. zasadnutle OZ.


